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Tiszteit Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § . Alapján kérdést kivárok feltenni Kiss Péter Miniszterelnöki
Hivatalt irányító Miniszter Úrnak

„Milyen valós megoldást ajánl a kormány, Felsőszömök vízellátási gondjaira ? ,,
címmel

A kérdésre írásban kérem a választ !
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Tisztelt Miniszter úr

Már évekkel ezelőtt bejelentették, hogy befejeződött a vazellátás kiépítése Magyarországon,
s a támogatási rendszerek is e szerint működnek . Tudjuk azonban, hogy ez sajnos ez még
minden településen nem történt meg, sőt néhol a vezetékes ivóvízhez való hozzájutás elé
leküzdhetetlennek tűnő akadályok tornyosulnak .
A választókörzetemben lévő- egyébként pedig hazánk legnyugatibb településeként ismert-
Felsőszölnök az ivóvízhálózat kiépítéséhez a Vízügyi Alapból 70 millió Ft-ot elnyert, ám
annak ellenére, hogy az önkormányzat emberfeletti erőfeszítéssel 10 millió forint saját erőt is
tudna biztosítani, a még szükséges 90 millió forintos forrást sem cél vagy címzett
támogatásként, sem CÉDE, TERKI, KŐVICE, határmenta PHARE-CBC pályázattal nem
pályázhatják meg.
E miatt a már elnyert VICE támogatás is el fog veszni.. idén december 31-ével : , mivel a
beruházás egyenlőre nem kezdődhet meg . Félő, hogy a település a vízhiány miatt
jóvátehetetlen sorvadást szenved el , ha a vízellátás megoldatlan marad. Az ásott kutak az
elmúlt években kiszáradtak.
A 666 fős lakosság egyharmada él - az itt jellemző speciális településszerkezetű szétszórt-
Ulterületa házcsoportokban. A terület egyébként az Őrségi Nemzetd Parknak fokozottan
védett területén helyezkedik el, egyben hármashatár- mentisége folytán része a Raab(A)-
Őrség(H)- Goricko(SLO) Natúrparknak is. Úniós csatlakozásunk óta a múltbéli teljes
zártságából, speciális helyzeténél fogva ( nemzetiségi lakossága révén is) egyszeriben az
európai integrációt péIM7.ó kistérségek közé került. Nem csak helyi , de nemzeti érdek is az
Európához méltó infrastruktúra kiépítése .
Kérdezem tehát:

Mit lehet tenni , milyen valós megoldási lehetőséget kínál a kormány Felsőszőlnők- és a
hozzá hasonló települések- vízellátási gondjaira ?

Reálisan végigvihető megoldást várnak az itt élők, számukra a hitelfelvétel nem megoldható .
Kérem miniszter urat, hogy a néhány száz lelkes települések költségvetési lehetőségeit
figyelembevevő, a realitásokat nem nélkülöző megoldást szíveskedjen javasolod .
A levél átirányítása más válaszadónak nem érdemi válasz, hiszen nem oldja meg a gondokat .
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